	海洋生物科技暨資源學系
Department of Marine Biotechnology and Resources 
指導教授申請表
Thesis Advisor Application Form

□初次申請
First Apply
□更    換
Change

	研究生姓名Name
	
	申請日期Date
	 年(yy)   月(mm)  日(dd)

	初次申請（原）指導教授
Original Advisor (First Time to Apply)
	（教授同意與否、意見及簽名）
Advisor’s agreement or disagreement, opinions and signature



	
	

	更換後指導教授
Changed Advisor
	（教授同意與否、意見及簽名）
Advisor’s agreement or disagreement, opinions and signature



	
	

	申請人簽章 Student Signature：
	系辦查核：
Verification from the Department


	系主任 Head of Department：

	1、 [bookmark: _GoBack]指導教授選派：學生應選本系專任教師擔任指導教授為原則，若需由校外教師指導時，需列本系專任教師為共同指導教授。本系師資介紹請上本系網站：http://mbr.nsysu.edu.tw/bin/home.php
Selecting an Advisor: In general, each research student should ask a full-time department faculty member to be their advisor. If you want a faculty member at other schools to instruct you, there should be a full- time professor from our department also advising. Please go to the website of the department for the introduction of the professors in the department:  http://mbr.nsysu.edu.tw/bin/home.php
2、 本系教師希望新生能快速適應研究工作，請新生在報到後盡快找好指導老師(通知系辦登錄)，並開始從事相關研究。104學年度第七次系務會議決議：海資系每位老師先收最多兩位碩士研究生，全部老師皆收到研究生後，多的研究生則隨學生選擇指導老師。
The department’s professors hope new students can adapt the academic work quickly. New students should find their thesis advisors as soon as possible after the registration (please inform the department to register the information) and start the research work. The resolution of the 7th department meeting in 104 academic years: Every teacher in the department of Marine Biotechnology and Resources can accept 2 graduate students at most in the first place. After all teachers have graduate students, the rest of the students can choose their thesis advisors.
3、 研究生修業期間得更換指導教授，但以一次為限。
       Graduate students can change their thesis advisors for only one time during their school years.
四、初次申請指導教授時只需指導教授於本申請表簽名，申請更換指導教授時需原指導教授及擬更換的指導教授兩者於本申請表簽名，送系辦確認。
When you apply for the thesis advisor for the first time, you only need to ask the thesis advisor to sign this form. When you apply to change the thesis advisor, you need to ask the original advisor and changed advisor to sign this form. Afterwards, the form need to be checked by the department.  






